
Referat fra styremøte 17.10.2018

   Styremøte i Bydalen vel 17.10.2018 på Bryggeriet 

  

    

              Medlemmer:      Tilstede:     
               Petter Hohmann            Ja     
               Egil Sekkelsten            Ja     
               Thor Andersen            Ja     
               Tom Øystein Jonassen           Ja     
               Maria Brevik            Ja     
               Hanne Utne            Ja     
       

    

                           1. Oppdatering Wiesebanen (Petter)             Politiske signaler om å ta vare
på grønne lunger i forbindelse med fortetting bør tale for at Wiesebanen ikke blir bebygget i
fremtiden.                            2.
Oppdatering Mørkedalen/Lisleby allé (Petter) 
     
      Planutvalgets møte i dag gir full støtte for å ta vare på området som en grønn lunge.
     
       
     
      
3. Bydalskveld 14. november kl. 19 (dørene åpner kl. 18.30)
     
      
Program: 
     
      
    -          Velkommen ved Petter       
    -          Om Fredrikstad bryggeri ved Jan Kiønig (bryggeriets siste direktør) og Thor
Andersen         
    -          Cicignon salongorkester       
    -          Det bestilles pizza til ca. 19.30      

             Loddtrekning? Thor?             Thor kontakter Henning Lønn ang. plakater og flyers (som
deles ut under trygghetsvandringen)              Petter tar kontakt
med Ole Henrik om SMS-utsendelser samt nettside.
     
      Hanne oppretter facebook-arrangement.
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      Alle oppfordres til å invitere med seg naboer og kjente.
     
      Vi snakkes nærmere om Bydalskvelden når vi treffes til trygghetsvandring onsdag 31/10.
     
       
     
      
4. Hvilke tiltak kan/vil vi søke penger til fra lokalsamfunnsfondet (søknadsfrist 01.11)? 
     
     
(https://www.fredrikstad.kommune.no/tjenester/Kulturogfritid/tilskuddsordninger/lokalsamfunnsfo
ndet/) 
     
      Vi ønsker å søke penger til benk på bussholdeplassen og på lekeplassen.
     
      Andre aktuelle tiltak som ble nevnt var stenlegging av bussholdeplass og bevegelsessensor
til lys på Wiesebanen. Petter sender søknad på vegen av velet.
     
       
     
      
5. Trygghetsvandringen den 31. oktober kl. 19 
     
      Vi møtes på Wiesebanen med eller uten Halloween-kostyme
     
      Veileder for trygghetsvandring samt rapport fra forrige vandring er sendt dere i egen e-post.
Hanne tar kontakt med Ole Henrik Leister som sender ut SMS til medlemmene. Under
vandringen deler vi også ut info om Bydalskvelden.
     
       
     
      
6. Noe nytt om bord og skjøteledninger, etc. fra grillfestkom.? (Karianne)
     
      Følges opp på neste møte.
     
       
     
      
7. Noe nytt om trafikktelling? (Petter)
     
      Ikke noe nytt
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8. Gå igjennom gamle dokumenter, etc. Hva kan kastes? Hva vil vi beholde? Skanne og
lagre elektronisk? (Alle) 
     
      Utsatt
     
       
     
      
Evt.
     
      
    -          Vi trenger nytt medlem til Lokalsamfunnsutvalget etter Harald Brevik.       
    -          Egil tar kontakt med Vegvesenet med spørsmål om det blir oppgraderte støyskjermer
ved broa i forbindelse med oppussingen.        
    -          Egil har sendt e-post til tennisklubben om at klubben er velkommen som medlem.
Har ikke fått tilbakemelding på det.       
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